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6. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
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MVDr. Hrdlík: 

Chcel by som mesto upozorniť na protipovodňové opatrenia, aby sa nezabudlo. Je teraz 

obdobie suchá a chcel by som zároveň interpelovať na nášho poslanca Puciho, či by nevedel 

občanom mesta s týmto dlhodobým problém pomôcť. 

 

Ing. Kolesár: 

Od mája začína pracovať 20 ľudí na protipovodňových opatreniach prostredníctvom úradu 

práce, prostredníctvom projektov financovaných úradom práce. Jedna desiatka bude mať na 

starosti kanály v správe štátneho podniku Hydromelioracie, resp. vo vlastníctve, druhá 

desiatka bude zase nápomocná pri kanáloch a tokoch v správe Slov. vodohospodárskeho 

podniku. Naozaj na toto pamätáme a potom, čo sa tieto opatrenia začali v roku 2011 na jeseň, 

tak v tomto roku od mája budú pokračovať ďalej dočisťovanie riečísk a prehlbovanie korýt 

kanálov a vodných tokov budú pokračovať tieto práce tam, kde prestali v minulom roku. 

Dokončí sa linka za Milhostovom, k Vojčiciam a dokončia sa koryta Trnávky, Driehňovca. 

Potom, čo budú práce ukončené by mali byť všetky vodné toky a kanály v okolí mesta 

Trebišov prečistené a pripravené lepšie, než tomu bolo v minulosti. Odporúčanie pána 

poslanca Hrdlíka pre pána poslanca NR ponechávam už na uvážení. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 25. 4. 2012 
 

 

 


